
Jaarverslag 2023 Succulenta afdeling Groningen en Ommelanden 

 

Algemeen 

2023 was weer een jaar vol activiteiten en interessante bijeenkomsten. In de zaal in Selwerd zijn we negen keer 

bijeengekomen. Op de meeste van deze avonden werd kort vergaderd, gevolgd door een presentatie. De avond in 

mei werd besteed aan onderlinge verkoop, een plantbespreking en een quiz.  

Gemiddeld waren er 27 leden aanwezig bij de bijeenkomsten, wat weer een bijzonder mooie score is.  

 

Leden 

Aan het begin van het jaar 2023 telde onze afdeling 52 leden (waarvan 3 gezinsleden en 4 sponsoren). 

Aan het eind van het jaar waren dat er 50 (waarvan 3 gezinsleden en 4 sponsoren); een persoon heeft het 

lidmaatschap opgezegd, maar ook heeft zich een nieuw lid aangemeld. Helaas zijn dit jaar twee van onze leden 

overleden: Gerrie Huizinga en Wietze Meijerhof. 

Niet alleen qua gebied, maar dus ook qua ledental blijft onze afdeling de grootste van Nederland. 

 

Bestuur 

Het bestuur vergaderde in totaal tien keer ter voorbereiding op de bijeenkomsten en de zomeractiviteiten.  

De ALV van Succulenta werd gehouden op 20 mei. Coby is er als onze afdelingsvertegenwoordiger heen geweest.  

Dit jaar waren in december twee leden van het bestuur aftredend: Piet Kamminga en Henk Wolven. Beiden waren 

herkiesbaar. Er waren geen andere kandidaten. Bij acclamatie zijn ze herkozen voor een nieuwe periode van vier 

jaar. 

 

Jaarprogramma 

De meeste clubavonden zouden worden gehouden op de derde maandag van de maand. Het voorlopige 

jaarprogramma had zo nu en dan een wijziging nodig. In december moest de bijeenkomst een week naar voren 

worden geschoven in verband met de kerstvakantie.  

In april zou Bertus Spee een lezing houden over Peru, maar dit kon niet doorgaan wegens ziekte. Daarvoor hebben 

we in Andre van Zuijlen een vervanger gevonden.  

In de pauze werden iedere keer planten verloot die door de leden werden meebracht. Ook door vererving waren er 

planten van Gerrie Huizinga en Wietze Meijerhof beschikbaar voor verloting. 

 

Presentaties of activiteiten bij de bijeenkomsten 

Januari Coby Keizer over Mexico in 2015. 

Februari Wolter ten Hoeve over Mammillaria’s van Z tot A. 

Maart:  Wim Alsemgeest over Agave. 

April:  Andre van Zuijlen over Peru. 

Mei:  Onderlinge verkoop; plantbespreking Mammillaria theresae door Stan Oome. Determinatiequiz. 

September:  Wiebe Bosma over Madagaskar. 

Oktober:  Rikus van Veldhuisen over Ethiopië en Malawi. 

November:  Piet Kamminga over Zuid Afrika: het Richtersveld. 

December Jaarvergadering; korte presentatie door Harmien Meems en film Deserts van David Attenborough. 

 

Bijzondere activiteiten door ons zelf georganiseerd 

17 juni Kasje kijken bij Veroniek Bicknese en Gerard van Reenen 

5 juli  Kasbezoek bij Gerard Geling en Anjo en Coby Keizer 

 

Activiteiten waar veel leden aan hebben deelgenomen 

Leden zijn op eigen gelegenheid naar de Open dag Ubink geweest. Ook bezochten ze Uli Dosedal en de Open dag 

Vijversburg te Ypey. In juni en augustus hield tuingoed Foltz de Rareplanten- en Exotenmarkt, waar Anjo en Coby 

Keizer ook planten verkochten. Veel leden zijn erheen geweest. En in september was de ELK in Blankenberge, 

waar diverse leden wederom heen gingen. 

 

Uitwisseling Duitse cactusvrienden 

27, 28 en 29 mei was de Jahreshauptversammlung van de Deutsche Kakteen Gesellschaft in de botanische tuin van 

Oldenburg. Daar waren lezingen en een Succulentenbeurs, waar Anjo en Coby Keizer ook weer tegenwoordig 



waren met planten. Onze afdeling was daarvoor uitgenodigd en een aantal leden hebben er een bezoek gebracht. De 

uitwisseling met een bezoek aan de cactusclub Oldenburg zal dan volgend jaar plaatsvinden. 

 

GSP 

Ons maandblad de GSP is 10 keer uitgekomen en zag er ook dit jaar prachtig uit. De opmaak werd verzorgd door 

Coby Keizer-Zinsmeester. De inhoud werd meest verzorgd door het bestuur en verrijkt met vaak mooie artikelen 

en foto’s van diverse leden. Interviews werden zoals steeds verzorgd door Marijke Bouwmeester.  

 

Bijzonderheden 

Henk Wolven heeft weer een flinke hoeveelheid bims besteld om diverse leden te voorzien. 

 

Website 

De website werd regelmatig aangepast en door Thea Kamminga up-to-date gehouden. 

 

 


